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B412_E6_c83_645665.htm tb42"> 四个重点考查对句际关系的辨

别 并列关系 解题技巧：这类题通常要求将选项与原文逐一对

比，只要细心就能辨明真伪 练习：百考试题论坛 Professionals

seek career experience outside of their home countries for a variety

of reasons. They may feel the need to recharge their batteries with a

new challenge. They may want a position with more responsibility

that encourages creativity and initiative. Or they may wish to expose

their children to another culture, and the opportunity to learn a

second language. Q: The author believes that an individual who

applies to work overseas _______. A. is usually creative and full of

initiaitve B. aims to improve his foreign language skills C. seeks either

his own or his children’s development D. is dissatisfied with his

own life at home 答案 选C 文中讲到了人们选择到国外工作的

原因。一方面是求职者自身发展的需要：自我充电，用承担

更多责任的职务来激发自己的创造力和独创性.另一方面是为

孩子做打算：接受里另一种文化，获得学习第二种语言的机

会。 相关推荐：大学英语四级阅读超级攻略 英语四级词汇：
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